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po dobre mierenom údere do oka,“ tvrdí
- CZ24 News | 29. ledna 2021

SLOVENSKO: Smrť policajného exprezidenta Milana Lučanského po incidente vo väznici v
Prešove vyvoláva viaceré otázniky. Diskutuje sa aj o jeho zranení z 9. decembra, ktoré podľa
ministerstva spravodlivosti bolo spôsobené nešťastným pádom. Nezávislý traumatológ,
ktorého oslovila RTVS však tvrdí niečo iné. Po preštudovaní lekárskych záznamov prišiel k
záveru, že sa jedná o typický úraz po bitke, po dobre mierenom údere do oka

Generál Milan Lučanský bol bezpochyby skvelým policajtom, ktorému sa podarilo dostať za mreže
mnohých nebezpečných ľudí, vrátane bossa slovenského podsvetia Mikuláša Černáka.

Podozrivé zranenie a smrť Lučanského
Veľký šok nastal, po tom, čo bol Lučanský minulý rok začiatkom decembra vzatý do väzby na základe
výpovedí kajúcnikov a to rovno do tej naprísnejšej kolúznej väzby, kde sa mu následne udiali
podozrivé incidenty.

Najprv sa mal podľa oficiálnej verzie nešťastne potknúť a udrieť sa o konštrukciu postele až musel s
vážnym poranením v oblasti oka skončiť v nemocnici, kde podstúpil operáciu.

Následne koncom decembra mal údajne spáchať samovraždu, obesením sa na teplákovej bunde.
Tieto incidenty však okamžite začali vyvolávať viaceré otázniky a špekulácie.

Asi najviac zarezonovalo tvrdenie bezpečnostného analytika Milana Žitného, pre denník Pravda, kde
povedal, že podľa jeho informácií malo byť prvé zranenie Lučanského spôsobené bitkou zo strany
bacharov.

Žitný si stojí za svojím – Lučanského zbili
Za svojimi slovami si Žitný dodnes stojí a svoju verziu udalosti potvrdil aj v investigatívnej reportáži
relácie Reportéri (viac TU) na RTVS: „Mali sme informáciu z prostredia tej ružomberskej nemocnice,
že sestričky ho videli, že bol modrý po tele. Potom, že kričali na tú eskortu, keď ho zhodili (z vozíka,
pozn.red.).“

Zranenie 9. decembra si podľa Žitného nespôsobil sám: „Podľa toho čo sme čítali z tej
správy, ktorú verifikoval minister obrany Naď, my sme tú správu dali viacerým
odborníkom. Všetci sa zhodli a dokonca aj jeden z Čiech a povedali: Toto nemôže
vzniknúť nejakým cvičením a udretím sa o posteľ. Tam muselo byť tvrdé,
brachiálne násilie pendrekom, alebo kopmi bagandžou, ináč takéto zranenia
nemôžu vzniknúť.“

https://cz24.news/sokujuca-sprava-reporteri-z-rtvs-ukazali-lucanskeho-lekarske-zaznamy-nezavislemu-traumatologovi-ide-o-typicky-uraz-po-bitke-po-dobre-mierenom-udere-do-oka-tvrdi/
https://cz24.news/sokujuca-sprava-reporteri-z-rtvs-ukazali-lucanskeho-lekarske-zaznamy-nezavislemu-traumatologovi-ide-o-typicky-uraz-po-bitke-po-dobre-mierenom-udere-do-oka-tvrdi/
https://cz24.news/sokujuca-sprava-reporteri-z-rtvs-ukazali-lucanskeho-lekarske-zaznamy-nezavislemu-traumatologovi-ide-o-typicky-uraz-po-bitke-po-dobre-mierenom-udere-do-oka-tvrdi/
https://cz24.news/sokujuca-sprava-reporteri-z-rtvs-ukazali-lucanskeho-lekarske-zaznamy-nezavislemu-traumatologovi-ide-o-typicky-uraz-po-bitke-po-dobre-mierenom-udere-do-oka-tvrdi/
https://www.rtvs.sk/televizia/archiv/15230#448


Kolíková to odmieta
Ministerka spravodlivosti Mária Kolíková však takéto tvrdenia rázne odmieta: „Absolútne vyvraciam
túto informáciu, z ničoho takéto indície ja nemám.“

Traumatológ pre RTVS: Ide o typický úraz po bitke
Reporéti z RTVS však ukázali Lučanského lekárske záznamy nezávislému traumatológovi,
ktorého v reportáži nemenovali, ktorý im povedal, že ide o typický úraz po bitke, po dobre
mierenom údere do oka. Podľa neho existuje len malé percento, že by poranenie vzniklo pri
páde.

Okrem otázok okolo Lučanského zranenia a jeho smrti, sa vynárajú taktiež otázky, či Lučanský mal
vôbec  byť umiestnený do väzby, dokonca tej najprísnejšej – kolúznej, kvôli výpovediam nejakých
kajúcnikov.

Bezpečnostný analytik spochybňuje čisté úmysly kajúcnikov
Český bezpečnostný analytik Andor Šándor by bol pri výpovediach kajúcnikov veľmi opatrný: „Ak sa
to dnes všetko stavia na tých kajúcnikoch, ktorí majú možnosť si vybrať – 10 rokov natvrdo, alebo 3
roky s podmienkou, tak sa proste obávam, že keď polícia a štátne zastupiteľstvo, u vás prokuratúra,
nebude korektná, tak kajúcnici polícii proste za odmenu môžu slúžiť k doplneniu dôkazov, ktoré
polícia nemá. A tu by som bol veľmi opatrný.“


